



*Pastor Daniel Kong*  
*Praise & Prayer News Mar 2021*  
江從星宣教士感恩與祈求 2021 年 3 月



*We continually remember before our God and Father your work produced by faith, your labor prompted by love, and your endurance inspired by hope in our Lord Jesus Christ. (1 Thessalonians 1:3)*

「在神我們的父面前，不住地記念你們，因信心所做的工夫，因愛心所受的勞苦，因盼望我們主耶穌基督所傳的忍耐。」(帖撒羅尼迦前書一章3節)

- 1 Praise our Lord! Many missionaries are still working in their mission fields.  
感謝神! 仍有很多宣教士在不同的工場為主作工。
- 2 May the Lord protect all missionaries, give peace and good health to them; and the power and guidance of Holy spirit.  
求神保守各地宣教士，賜他們平安和健康，並聖靈的大能和引導他們。
- 3 Thank God! Let several countries scientists to develop new Covid-19 vaccines.  
感謝主! 讓多國科研人員研發出新冠病毒疫苗。
- 4 May the mercy of God be with us! Let those vaccines effective and less side effects.  
求主憐憫世人，讓這些疫苗能發揮功效及減少副作用。
- 5 Praise the Holy Spirit to lead us for Pre-bible study every week. It is prepared for outreach catering personnel after the pandemic.  
感謝聖靈的引領，讓我們每星期一同查考聖經，預備在疫情過後，與各餐館從業員分享福音。
- 6 Please remember us to edit a “Catering Handbook” for evangelical and equipping Bible Study.  
請為我們現正編輯的「餐福手冊」作福音性和造就性查經之用代禱。

For financial support, kindly send cheques to Gospel Operations International (Canada) office,  
Address: 63 Silver Star Blvd, Unit C17, Toronto, ON M1V 5E5, Canada. Telephone : 416-756-2111  
Cheques payable to: GO International-Canada, specifying for 「Daniel Kong」  
To donate on line: [www.gointl.ca](http://www.gointl.ca) click “Donate” and specify support ‘Daniel Kong’ under ‘special instruction’.  
To receive electronic copy of specific missionary’s prayer letter, please email [info@gointl.ca](mailto:info@gointl.ca)